

## **United College Tien Chi Microcomputer Laboratory (July 2020)**

### **聯合書院天機電算室**

The Tien Chi Microcomputer Laboratory is managed by the United College Information Technology and Development Committee, and financially supported by United College Endowment Fund.

天機電算室由聯合書院資訊科技發展委員會管理，並蒙 聯合書院基金會支持經費。

**Location** G/F, Wu Chung Library, United College

**地點** 聯合書院胡忠圖書館地下

### **Computer**

The Tien Chi Microcomputer Laboratory have 22 sets of computers to serve members of students, staff and Alumni Association of the United College. One of the high performance computer equipped with e-sport class graphics display card and 4K high resolution monitor.

### **電腦**

天機電算室之硬件設備包括供聯合書院同學、老師及校友會會員使用的二十二套電腦，其中包括一套高效能並載有電競級顯示卡和 4K 高解像度顯示器的電腦。

### **Printing**

We use a Fuji Xerox multifunctional printer with Octopus system to serve users of the computer lab. Printing charge for A4 simplex black and white is \$0.3/page; A4 simplex colour is \$2/page. A3 simplex colour is \$4/page.

In 2016, we bought a 3D printer (ArrayZ C5C) to serve members of our College.

### **打印**

本室使用 Fuji Xerox 多功能打印/影印/掃描機 (以八達通收費)

A4 單頁黑白收費\$0.3; A4 單頁彩色收費\$2; A3 單頁彩色收費\$4。此外，本室於二零一六年初購置了一套 3D 打印機 (ArrayZ C5C)。

### **Software**

All PCs are running Windows 10 operating system. Standard software includes MS Office 2016, Acrobat Reader, Chrome and Mozilla Firefox. Some of the machines are installed with PhotoShop CS6, PowerDirector and AutoDesk 3D(Maya).

### **軟件**

軟件方面，電算室之電腦是運行 Windows 10 系統。標準軟件包括 Office 2016 及 Acrobat Reader。在部份較新的機器安裝了 PhotoShop CS6、PowerDirector 威力導演 及 AutoDesk 3D(Maya) (教育版)軟件。

## **Opening Hours**

### *Term Time*

Mondays to Fridays	9:00 a.m. to 9:30 p.m.
Saturdays	9:00 a.m. to 5:00 p.m.
Sundays & Public Holidays	Closed

### *Summer Holiday:*

Mondays to Fridays	9:00 a.m. to 5:30 p.m.
Saturdays	9:00 a.m. to 12:30 p.m.
Sundays & Public Holidays	Closed

*Remark: Due to the COVID-19 pandemic, Tien Chi Microcomputer Laboratory is now closed. Please read the College Webpage for latest update in opening hours of the College office and facilities.*

## **開放時間**

### *學期中:*

星期一至五	早上九時至晚上九時三十分
星期六	早上九時至下午五時
星期日及公眾假期	休息

### *暑假:*

星期一至五	早上九時至下午五時三十分
星期六	早上九時至中午十二時三十分
星期日及公眾假期	休息

*備註: 鑑於受新型冠狀病毒疫情影響, 天機電算室暫時關閉。請密切留意書院網頁有關辦公室及設施開放時間的最新公佈。*

July 2020

2020 年七月